To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES

Date: 17-08-2021 03:41:39 PM Subject: share price jpmc

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 17-08-2021 03:41:39 PM الموضوع: سعر سهم الفوسفات

Your Excellency Chairman of the Financial Securities Commission

Greetings,

Reference is to your letter reference 11/1/01400/21 of 15.8.2021 which we received on 15.8.2021 whereby you inform that the price of JPMC share has significantly dropped during 25.7.2021 to 12.8.2021; which caught your attention.

I confirm, hereby, that there were no data or materialistic issues or cases or important events, resolutions, or directives under consideration at the Company and which must be served to you in compliance with the provisions of the Financial Securities Law and Disclosure Regulations. This could be the reason for this drop. In fact, the Company is committed to provide you with such data once they occur.

Sincerely,
Chief Executive Officer
Engineer Abdel Wahhab AlRowwad (S/d)
16.8.2021

عطوفة رئيس ميئة الاوراق المالية

تحية واحتراما ,,,

إشارة إلى كتابكم رقم 21/01400/1/11 تاريخ 2021/8/15 والذي تشيرون فيه 2021/8/15 والوارد لنا بتاريخ 2021/8/15 والذي تشيرون فيه إلى أن سعر سهم شركة مناجم الفوسفات الاردنية قد انخفض بشكل ملحوظ خلال الفترة من 2021/7/25 ولغاية 2021/8/12 ما استرعى انتباهكم .أرجو التأكيد بأنه لم تكن هناك أية بيانات او أمور جوهرية أو قضايا أو أحداث هامة أو قرارات أو توجهات قيد النظر في الشركة يقتضي تزويدكم بها عملا بأحكام قانون الاوراق المالية وتعليمات الإفصاح قد تكون وراء هذا الإنخفاض . كما وان الشركة ملتزمة بتزويدكم بمثل هذه البيانات حال حدوثها

واقبلوا فائق الاحترام المهندس عبد الوهاب الرواد / الرئيس التنفيذي

15-08-2021 15-08-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: FIRAS ABUAZZA

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: FIRAS ABUAZZA